
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-11, § 36 

 

 Tid: 11 december 2008 kl 14.00 – 14.35 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 11 december 2008 

  

 

Jan Tigerstöm Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m) §§1-17, §§19-39 

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §18 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 36 

Avtal med Affärsverket Svenska Kraftnät om Stockholm stads medverkan 

till finansiering av Stockholms Strömprojekt 

Dnr E2008-620-01930  

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden godkänner för sin del föreliggande avtal med Svenska 

 Kraftnät rörande Stockholm stads medverkan till finansiering av Stockholms 

 Ström samt föreslår att kommunfullmäktige godkänner avtalet och delegerar till 

 exploateringsnämnden att träffa ramavtal och genomförandeavtal. 

2. Nämnden ger kontoret i uppdrag att träffa markförläggningsavtal till grund för 

 ansökan om ledningsrätt för de projekt som ingår i Stockholms Ström samt 

 kompletterande trepartsavtal med Fortum och Svenska Kraftnät. 

3. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 november 

2008. 

 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), ledamoten Gulan Avci (fp), vice 

 ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och tjänstgörande ersättaren Lotten von 

 Hofsten (v) ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Emilia Hagberg (mp) föreslog följande: 

1. Avtalet godkänns i huvudsak. 

2. Antalet byggrätter låses inte med avtalet 

3. Därutöver anförs följande 

 

Det är positivt att kraftledningarna kan grävas ner och därmed minskad risk för 

hälsopåverkan. Nedgrävningen är också en stor fördel ur ett stadsmiljöperspektiv. 

 

Kraftledningarna ligger i gröna stråk varav många är viktiga att bevara inte minst 

som spridningsvägar. Nälstastråket är ett sådant område. Därför är det viktigt att 

antalet byggrätter och inte låses i och med avtalet. Det är mycket svårt utifrån 

underlaget att bedöma om de föreslagna byggrätterna är lämpliga eller önskvärda.  

De grönområden som frigörs måste aktivt omhändertas och underhållas för att 

återhämta sig och vidareutvecklas som grön tillgång. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 



  

 

Reservation 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i förslaget från (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


